



*Ordinær generalforsamling
16. februar 2023
kl. 19.30- 22.00*

Dagsorden

1. Valg af dirigent.
2. Bestyrelsens beretning for det forløbne år.
3. Fremlæggelse af regnskab for det forløbne år.
4. Indkomne forslag.
5. Fremlæggelse af budget, samt fastsættelse af kontingent for det kommende år.
6. Valg af medlemmer til bestyrelsen.
 - a. På valg er 3 bestyrelsesmedlemmer (*Evald Lynggaard, Hans Peter Nissen og Michael Thaarup*)
7. Valg af en bestyrelsessuppleant.
8. Valg af en revisor og en revisorsuppleant.
9. Orientering om arbejdet med nyt klubhus.
10. Eventuelt.

Referat

Ad. 1

Henrik vælges som dirigent og konstaterede at generalforsamlingen er rettidigt indkaldt

Ad. 2

Michael fremlægger bestyrelsens beretning for de forgangne år (vedhæftet)

Ad. 3

Fremlæggelse af regnskab for det forløbne år afføder spørgsmål om udgifter til svømmehallen.

Ad. 4

Der er ingen indkomne forslag

Ad. 5

Fremlæggelse af budget medfører spørgsmål til beløbsstørrelsen på svømmehallen, som i 2022 var 11478,60 kr. og i 2023 forventes at blive 6800 kr. Det skyldes at klubben har fået status som folkeoplysende forening igen.

Flere medlemmer mener dog stadig at beløbet er højt og foreslår bestyrelsen at se ind i muligheder for, at klubben selv uddanner en bassinlivredder, fordi udgiften til en livredder, når vi er i svømmehallen, er den største udgift.

Det opfordres også til, at timetallet for brug af svømmehallen reduceres, så det er mere passende det oplevede behov for tid i hallen.

Budgettet for 2023 godkendes og indeholder en ændring i at der fremtidigt ikke vil være en pensionist-ordning. Dette ses i lyset af at pensionister ikke nødvendigvis har en økonomi som kræver særlige økonomiske hensyn. Kontingentet fastsættes på et uændret niveau.

Ad. 6

På valg til bestyrelsen er Hans Peter Nissen og Michael Thaarup som begge accepterer genvalg. Desuden også Evald Lynggaard, som stopper i bestyrelsen efter 14 år på posten som kasserer. Jens Højen vælges som nyt medlem til bestyrelsen.

Ad. 7

Kirsten genvælges som bestyrelsessuppleant.

Ad. 8

Guri genvælges til revisor og Anne Johanne til revisorsuppleant

Ad. 9

Michael orienterer om forløbet med dialog med Skawdyk og andre klubber og med havnen om mulige andre placeringer for et klubhus samt mulighederne for udvidelse af eksisterende klubhus.

En forespørgsel om en ny placering ved Sønderstrand er der ikke en positiv indstilling til fra Havnen med begrundelse om at man ikke ønsker yderligere sammenblanding af erhverv og fritidsaktiviteter.

Der ridses 3 muligheder op, som bestyrelsen ønsker medlemmernes meningstilkendegivelse omkring.

1. mulighed er at der bygges videre på nuværende klubhus placering. Der kan ifølge lokalplanen gives tilladelse til at bygge i op til 8½ meter i højden og i 1½ plan. Det vil ikke være noget problem at få begge grundene på kontraktlemål og bygge et samlet klubhus på begge grunde.

2. mulighed er at sælge nuværende klubhus og samle al aktivitet og bygge i to etager på container-området. Det vil spare halvdelen af udgifterne til pladsleje.

3. mulighed er at Havkajakklubben bygger sammen med Skawdyk og eventuelt andre blå klubber og dermed får fælles faciliteter på containerområdet. Også her skal der bygge i to etager. Det kræver køb af yderste hus i skurbyen for at gennemføre den løsning. Der kunne måske også bygges fælles klubhus med Skawdyk på den nuværende placering.

Diskussion af fordele og ulemper ved de 3 muligheder.

Det drøftes også at der kunne være andre muligheder end de 3 præsenterede.

Aktuelt er Skawdyk i en proces, hvor de er sagt op på deres nuværende lejemål men juridisk har de ret til at blive. På deres generalforsamling vil de tage stilling om de vil køre en sag mod kommunen for at blive, hvor de er, eller de vil gå efter et samarbejde med os.

Vi afventer deres stillingtagen i forhold til en yderligere drøftelse af om et samarbejde med dem er den rette vej at gå.

Flere har bekymringer omkring hvorvidt vi bliver et mindretal i forhold til deres flere medlemmer mens andre ser muligheder og en synergieffekt ved at gå sammen.

Økonomien i et nyt klubhus blev også kort drøftet med udgangspunkt i at vi ikke er mange medlemmer og at hvis der søges fondsmidler, kan det betyde at vi forpligter os til at yde et vist antal mandetimer og har vi ressourcerne til det? Det afhænger af, hvilke fonde, vi søger.

Ad. 10

Evt.

- *Det siddende turudvalg vil gerne have nye ressourcer med til at planlægge ture. Så vi forsøger endnu engang at nedsætte et turudvalg.
Men en diskussion fører til at turudvalget nedlægges, fordi flere medlemmer giver udtryk for, at ro-ture i stedet løbende bør slås op, afhængigt af vejret og lysten til en tur i stedet for at planlægge ture lang tid i forvejen. Det betyder så i praksis, at alle er med i turudvalget. Dette koncept prøves i år.*
- *De manglende instruktørressourcer gør, at vi skal tænke anderledes med vores ro-aftener i sommerperioden.
Mandag aften i maj og juni er der begynderkursus, hvor der også ros en tur. Her er klubbens øvrige medlemmer velkomne til at deltage og ro med.
Det blev desuden foreslået, at der er roaften/klubaften hver torsdag, hvor vi mødes og ror en tur. Og er der ikke vejr til at ro, kan vi tage en kop kaffe eller anden aktivitet i klubhuset. Det betyder, at der ikke er nogen turansvarlig på turene. Det var der stemning for at afprøve.*

Andre drøftelser var:

- *Skal vi have en rengørings-/arbejdsdag?*
- *Skal vi i forbindelse med at vi i år markerer standerhejsning når vi får overrakt donationen af vores nye bank, gøre starten på sommersæsonen til en ny tradition?*

Referat Bettina Grønbech